裘錦秋中學(屯門)



Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2023-2024/039 《長安三萬里》中二及中三級電影觀賞課

敬啟者:

《長安三萬里》是我國以盛唐為歷史背景的動畫電影,內容借詩人的生平講述唐代歷史, 片中吟誦數十首唐詩,是認識中國歷史、文化和文學的上佳切入學材。為配合中二和中三級 的課程學習需要,本校將參與由香港鐵路有限公司贊助,學友社主辦,李浩然議員辦事處和 本校中國語文科、中國歷史科和公民教育組聯合協辦的《長安三萬里》電影觀賞課。活動詳 情如下:

日期: 10月7日(星期六)

集合時間: 上午 10 時 15 分(上午 10 時正或之前須回校拍卡)

集合地點: 學校雨天操場

活動地點: 百老匯嘉湖銀座(天水圍天恩路 18 號+WOO 二期 1 樓)

交通: 旅遊巴

解散時間: 電影放映完結後(約下午1時50分)

解散地點: 百老匯嘉湖銀座/學校雨天操場

費用: 免費

備註: 1. 此乃課程學習之一部份,中二、中三級學生必須準時出

席,如因事未能出席,請提交家長信和完成告假手續;

2. 學生需穿整齊校服或體育服參與本活動;

3. 家長可在回條選擇解散地點,為便於車務安排,一經選

定,不設更改。

如有查詢,請致電 2461 1555 與張鎮良主任或文德榮主任聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二三年九月二十六日

裘錦秋中學(屯門)



Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號
Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Parents Circular 2023-2024/039

Film Appreciation for Form 2 and Form 3 on the movie "Chang An"

Dear Parents/Guardians,

"Chang An" is an animated film in our country that takes the prosperous Tang Dynasty as its historical background. It narrates the life of a poet and explores the history of the Tang Dynasty. The film recites dozens of Tang poems, making it an excellent entry point to learn about Chinese history, culture, and literature. To cater to the learning needs of Form 2 and Form 3 students, our school will participate in the film appreciation class of "Chang An," sponsored by the MTR Railway Corporation, organised by the Student Union, and co-organised by the office of Councilor Li Haoran, the Chinese Language Department, Chinese History Department, and Civic Education Group of our school. The details of the event are as follows:

Date: 7 October (Saturday)

Assembly time: 10:15 AM (Please return to school and tap your attendance card by 10:00 AM or

earlier)

Assembly location: School Covered Playground

Event location: Broadway Circuit Cinema (1/F, Phase 2, +WOO, 18 Tin Yan Road, Tin Shui Wai)

Transportation: Tour bus

Dismissal time: After the movie screening (around 1:50 PM)

Dismissal location: Broadway Circuit Cinema /School Covered Playground

Cost: Free

Remarks:

- 1. This film appreciation is part of the curriculum learning, and Form 2 and Form 3 students must attend on time. If your child is unable to attend due to personal reasons, please submit a parental letter and complete the leave procedures.
- 2. Students are required to wear neat school uniforms or PE uniforms for this activity.
- 3. Parents can choose the dismissal location on the reply slip. Once selected, changes will not be allowed due to transportation arrangements.

Should you have any enquiries, please contact Senior Graduate Master Cheung Chun Leung or Senior Graduate Master Man Tak Wing at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping Principal